
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült:  a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 2019. november 15-én 10 órakor 

kezdődő üléséről. 

 

Az ülés helye: a Megyeháza Díszterme. 

 

Jelen vannak: Borbás Zoltán, Boros István, Budai Lóránt, Dobos László, Fazekas Szabolcs, 

Fehér Petra, Győri-Papp Judit, Hubai Imre, Kővári Kata, László Ágnes, Molnár Imre, Piroska 

Miklós, Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó, Révi Attila, Rózsa Endre Bertalan,  Rózsa Lajos, 

Stefán Ildikó és Szarvák Márton, a közgyűlés tagjai. 

 

Továbbá jelen vannak: Rentzné Dr. Bezdán Edit megyei főjegyző; Dr. Berkó Attila, 

kormánymegbízott; Matuska Zoltán tű. ezredes, megyei igazgató,  Jász-Nagykun-Szolnok  

Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság; Dr. Tóth Ferenc tűzoltó dandártábornok, főtanácsos, 

főfelügyelő, Belügyminisztérium Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóság Országos 

Polgári Védelmi Főfelügyelőség; Dr. Beke Gabriella megyei tiszti főorvos, főosztályvezető, 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi Főosztály; Dr. Németh 

Mónika főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Foglalkoztatási  

Főosztály; Dr. Bozó Andrea hivatalvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Szolnoki Járási Hivatal; Dr. Nemes Gábor főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Kormányhivatal Szolnoki Járási Hivatal Környezetvédelmi és Természetvédelmi Főosztály; 

Katonáné Papp Ágnes osztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Szolnoki Járási Hivatal Műszaki Engedélyezési, Fogyasztóvédelmi és Foglalkoztatási 

Főosztály Munkavédelmi és Munkaügyi Osztály;  Keresztes Péter, Bagdi Sándorné, 

Sebestyén Ferenc, Ujvári Imre, dr. Bencze Miklós, Borbás Zsolt, külsős bizottsági tagok; a 

Megyei Önkormányzati Hivatal irodavezetői, közigazgatási szervek megyei vezetői, a pártok 

képviselői, a sajtó képviselői, meghívottak. 

 

Hubai Imre: A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a Megyei Közgyűlés tagjai 

határozatképes számban jelen vannak. Az ülés nyilvános, melyről felvételek készülhetnek, 

melyek felelős felhasználását kérem. Munkánk törvényes feltételei biztosítottak, a Közgyűlés 

ülését megnyitom. Kérem, mindenki kapcsolja be a szavazópultját. 

Aki a kiosztott, módosított napirendi javaslattal egyetért, a szavazópult megfelelő gombjának 

megnyomásával szavazzon. 

 

Szavazásra teszi fel a napirendi javaslatot. 

 

A Közgyűlés a napirendi javaslatot 18 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadja és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

43/2019. (XI.15.) számú határozata 

a Megyei Közgyűlés 2019. november 15-i ülése napirendi pontjainak megállapításáról 
 

1. Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2018. 

évi tevékenységéről 

Előadó: Matuska Zoltán tű. ezredes, megyei igazgató,  

  Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 
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2. Tájékoztató a megye lakosságának egészségi állapotáról, az egészségromlást kiváltó 

vélelmezett okokról és a szükséges tennivalókról a 2018. évi adatok alapján 

Előadó: Dr. Beke Gabriella megyei tiszti főorvos, főosztályvezető,  

              Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi Főosztály 

 

3. Tájékoztató Jász-Nagykun-Szolnok megye 2018. évi és 2019. I. féléves munka-

erőpiaci helyzetéről 

Előadó: Dr. Németh Mónika főosztályvezető,  

  Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Foglalkoztatási  Főosztály  

 

4. Tájékoztató Jász-Nagykun-Szolnok megye környezetállapot értékeléséről 

Előadó: 

- Dr. Bozó Andrea hivatalvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Szolnoki Járási Hivatal 

- Dr. Nemes Gábor főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Kormányhivatal Szolnoki Járási Hivatal Környezetvédelmi és Természetvédelmi 

Főosztály 

 

5. Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok megyében történt munkavédelmi ellenőrzések 

tapasztalatairól 

Előadók: 

- Dr. Bozó Andrea hivatalvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Szolnoki Járási Hivatal 

- Katonáné Papp Ágnes osztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Kormányhivatal Szolnoki Járási Hivatal Műszaki Engedélyezési, 

Fogyasztóvédelmi és Foglalkoztatási Főosztály Munkavédelmi és Munkaügyi 

Osztály 

 

6. Előterjesztés a Közgyűlés és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosításáról 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

7. Előterjesztés a Megyei Közgyűlés bizottságai elnökeinek, alelnökeinek és tagjainak 

megválasztására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

 

Szünet – a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság és az Ügyrendi Bizottság ülése 

 

 

8. Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 2019. évi 

költségvetésének megállapításáról szóló 2/2019. (II.12.) önkormányzati rendelet 

módosítására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

9. Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 

2020. évi fordulójához való csatlakozásra 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 
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Hubai Imre: Megkérdezem, hogy kíván-e valaki interpellálni, kérdést feltenni? 

 

 

Kérdés, interpelláció nem hangzik el. 

 

 

Napirendi pontok tárgyalása következik. 

 

 

1./ NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2018. 

évi tevékenységéről 

 Előadó: Matuska Zoltán tű. ezredes, igazgató,  

 Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

 

Köszöntöm Matuska Zoltán tű. ezredes, igazgató urat, valamint Dr. Tóth Ferenc tűzoltó 

dandártábornok, főtanácsos urat, a Belügyminisztérium Országos Katasztrófavédelmi 

Főigazgatóság Országos Polgári Védelmi Főfelügyelőség főfelügyelőjét. Igazgató úr az írásos 

tájékoztatóhoz szóbeli kiegészítést kíván tenni, ezért átadom a szót.  

(Vetítés) 

 
Matuska Zoltán: szóbeli kiegészítést tesz a tájékoztatóhoz Prezi előadás kivetítésével. 

Részletesen ismerteti a 2018. évi főbb célkitűzéseket, melyek között szerepelt: önkéntes 

mozgalom erősítése, gyakorlatorientált képzés, szolgáltató hatóság erősítése, kockázati 

helyszínek azonosítása, állomány megtartóerő növelése és a h                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

atékony gazdálkodás. Ezt követően vonulási adatokat ismertet. A tűzesetek kismértékű 

csökkenést mutatnak, a műszaki mentések száma viszont növekedett. Növekedett a téves 

jelzések száma. 22 rögzített tűzesetben tavaly négyen vesztették életüket. Továbbá ismerteti, 

hogy fiatalodik az állomány, az egészségi állapotuk kiegyensúlyozott, a képzéseknél kiemeli 

az e-learning képzéseket, a sporttevékenységet, melyet kedvelnek a tűzoltók. Továbbá beszélt 

az eszközök, védőeszközök beszerzéséről, kiemelt beruházásokról, az elektronikus 

ügyintézésre való áttérésről. Többek között kiemelt feladatuk az árvíz, csapadékvíz elvezetők 

ellenőrzése, javulást mutatnak az eredmények. 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

Szívből szorítunk Önöknek ahhoz, hogy mind a káresemények megelőzésében, mind pedig a 

felszámolásában megfelelő anyagi és egyéb elismeréseket kaphassanak a testület tagjai. 

Gratulálunk ahhoz a munkához, amivel a lakosság biztonságérzetét egyértelműen fokozni 

tudták. 

 

Dobos László: Tisztelt Közgyűlés! Szeretnék gratulálni az elvégzett munkához, sok erőt, 

kitartást kívánok a következő időszakhoz is. Nagyon jól ismerem a karcagi katasztrófavédők 

munkáját, de jó volt most betekintést nyerni abba is, hogy az egész megyében mi a helyzet. 

Mindenképpen azt lehet megállapítani, hogy megnyugtató módon folyik a munka, ehhez csak 

gratulálni tudok. Az egyik legfontosabb dolog, ami a végén került ismertetésre, hogy nagyon 

sok társszervvel van kapcsolatuk, úgy gondolom az önkormányzatok is ehhez kell tartozzanak, 

hiszen oda-vissza egymást kell támogatni, segíteni. Karcag esetében ez így van, az ottani 

munkáról is csak a legjobb módon tudok nyilatkozni, kívánom, hogy legyen így a megye 
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összes településén, ahol nagyobb tűzoltóság, vagy katasztrófavédelem működik. Egyetlen 

kérésem lenne, a karcagi önkormányzat szokta támogatni a katasztrófavédelmet anyagilag is, 

azt szeretném kérni, hogy ez a támogatás továbbra is a településünkön kerüljön felhasználásra. 

Tájékoztatni szeretném a Tisztelt Közgyűlést az idei év nyarán a katasztrófavédelem országos 

döntője zajlott településünkön és büszkék vagyunk arra, hogy helyet adhattunk ennek a 

rendezvénynek. További sikereket kívánok. 

 

Stefán Ildikó: Köszönöm ezt a nagyon részletes tájékoztatót, rám nagy hatást keltett az a 

sokirányú munka, amit kifejtenek főleg, az önkéntes szervezetek és segélyszervezetek 

munkája, gondolom képviselőtársaim nevében is kérjük, hogy az állománynak tolmácsolja 

köszönetünket azért a munkáért, amit végeznek értünk, a megyéért. 

 

Rózsa Endre Bertalan: Úgy gondolom, csatlakozhatom képviselő asszony gondolataihoz, 

hogy nagyon korrekt, nagyon részletes beszámolót láthattunk. Örülök annak, hogy kitért 

ezredes úr arra, hogy a szándékosan megtévesztő jelzések száma sajnos nagy mértékben 

növekedett, itt a téves jelzésekre is utalnék. Érdekes dolog az, hogy a 2015-ös 350 téves jelzés 

után szinte megugrott 500-600-as számra, nyilván odafigyelnek és nagyon helyesnek tartom 

azt, hogy megfelelő retorzió van ezzel kapcsolatban, hiszen emberéletek, értékek sérülhetnek 

azáltal, ha történetesen téves riasztáshoz vonulnak és ebből adódóan az éles helyzetben nem 

tudják ellátni más okok miatt a feladataikat. A 9. oldalon láthatjuk azt az első bekezdésben, 

hogy az iskolák ellenőrzésénél bizonyos hiányosságokat tapasztaltak, mégpedig az elektromos, 

illetve a villámvédelmi dolgokkal kapcsolatban. Azt tudom mondani, hogy nyilván fel kell 

hívni az önkormányzatok figyelmét, hogy a tervezhető védelemmel kapcsolatos 

beruházásokhoz megfelelő pénzeket kell félretenni. Konkrétumokat mondok és konkrétumokra 

alapozom. Van olyan önkormányzat, hol csodálkoztak 2010 után, hogy ilyenre fordítani kell 

pénzt. Úgy gondolom, mint korábbi gimnáziumi igazgató, nekem teljesen evidens volt ez, 

ugyanakkor oda kellett hatni, hogy igen, ez nagyon lényeges és fontos feladat. Fontosnak 

tartom azt is hangsúlyozni, hogy a tűzkeletkezési okok ismertségének a felderítése milyen, 

szerintem nagyon imponáló az, hogy 2012-ben a 27 ismeretlent le tudták vinni 2018-ra 4-re. 

Ehhez csak gratulálni tudunk. Fontosnak tartom azt is elmondani, hogy a veszélyes 

áruszállításnál az az ellenőrzési szám, amely megvalósul itt 2018-ban 2300 közúti szállítás, 

illetve 1400 vasúti szállítás az ember szinte csodálkozik, hogy ilyen mértékben történik ez, de 

ez nagyon helyes. Külön kiemelném azt, amelyet Önök is pozitívan említenek itt: a munkaidőn 

kívüli ellenőrzés hatékonysága. Hiszen nyilván, akik úgymond a szürke, fekete mezőbe 

akarnak járkálni, azok tán erre kevésbé számítanak, de mivel leírásra került nyilván fogják 

tudni, de továbbra is ilyen hatékonysággal kell végezni a munkát. A 13. oldalon utal arra, hogy 

a médiamegjelenés milyen, 2932 alkalommal és közel 250 havi megjelenéssel, nyilván ez 

egyrészt arra is szolgál, hogy megfelelő módon helyrerakja ezeket a dolgokat, de egyetértek 

azzal, ami az anyagban megjelenik, hogy a katasztrófavédelemről kialakított pozitív képnek a 

további erősítése, ezt nagyon fontosnak tartom. Örülök annak, hogy megemlítette a szolnoki 

hivatásos tűzoltók eredményeit, én pedig büszkén kihúzom magam a mezőtúri tűzoltók 

eredményeivel kapcsolatban. Ezredes úrnak, dandártábornok úrnak a figyelmébe ajánlom, 

hogy van ott egy szűk kis mag, Papp János vezetésével rendkívül aktívan végzik a munkájukat 

és sok nemzetközi eredményt értek el, egy kicsit kacsintsanak arra is, amikor támogatási 

irányok vannak. Köszönöm szépen, gratulálok. A tájékoztatót elfogadjuk. 

 

Molnár Imre: Tisztelt Közgyűlés! Megerősíteni szeretném az előttem elhangzottakat. Magam 

és a Fidesz frakció nevében szeretném megköszönni a tájékoztatót, a beszámolót, illetve 

megerősíteni azt, hogy Kisújszálláson is elismerjük az ottani tűzoltók munkáját és mindig 

köszönettel fordulunk feléjük, most három város részéről lett a megye megerősítve, egy 
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kitekintést kaptunk az egész megyére, egy nagyon átfogó, objektív, részletes beszámolót. 

Nagyon jól volt ez a beszámoló időzítve, szeretnék gratulálni és köszönetet mondani Elnök 

úrnak, illetve Főjegyző asszonynak is, hiszen olyan jól időzítették a ciklus első ülésére 

idehoztak nekünk egy katasztrófavédelmi, majd egy egészségügyi, munkaerő-piaci, 

környezetvédelmi, munkavédelmi beszámolókat, így az új képviselők, illetve mi, akik már több 

cikluson keresztül itt vagyunk, nagyon jól átláthatjuk a megye szinte egész tevékenységét. 

Köszönöm. Köszönöm a beszámolót, jó munkát, jó egészséget kívánok munkatársaiknak is. 

 

További észrevétel nem hangzik el. 

 

A Közgyűlés 18 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés  

44/2019. (XI.15.) számú határozata  

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2018. évi 

tevékenységéről 

 

1) A Megyei Közgyűlés a „Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

2018. évi tevékenységéről” című tájékoztatót a melléklet szerinti tartalommal 

megtárgyalta és az abban foglaltakat tudomásul veszi. 

 

2) A Megyei Közgyűlés megköszöni a tájékoztató elkészítését a Jász-Nagykun-Szolnok 

Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóságnak. 

 

Erről: 

1) Megyei Közgyűlés tisztségviselői 

2) Megyei címzetes főjegyző  

3) Irodavezetők 

4) Matuska Zoltán tű. ezredes, megyei igazgató, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

            értesülnek. 

 

 

2./ NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a megye lakosságának egészségi állapotáról, az egészségromlást kiváltó 

vélelmezett okokról és a szükséges tennivalókról a 2018. évi adatok alapján 

Előadó: Dr. Beke Gabriella, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Népegészségügyi Főosztály főosztályvezetője 

 

Köszöntöm Dr. Beke Gabriella megyei tiszti főorvos, főosztályvezető asszonyt.  

Főosztályvezető asszony jelezte, hogy az írásos tájékoztatóhoz szóbeli kiegészítést kíván 

tenni, ezért átadom a szót.  

(Vetítés) 

 
Dr. Beke Gabriella: szóbeli kiegészítést tesz a tájékoztatóhoz Power Point előadás 

kivetítésével. A lakosság egészségi állapotáért közösen vagyunk felelősek, az egészségi 

állapot meghatározó tényezői között a legfontosabb az életmódunk, az egészségesebb 

étkezésre kell áttérnünk. Az, hogy az egyén milyen egészségi állapotban van, 43 %-ban az 

életmód határozza meg, 29%-ban a genetika, s ehhez jön még hozzá az egészségügyi 

ellátórendszer és a környezeti állapot. Jász-Nagykun-Szolnok megyében 55 ezerrel csökkent 
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az elmúlt időszakban a lakosság száma, a 15 éven aluli korosztály folyamatosan csökken. Az 

összes halálok miatt a halálozás az országos átlagnál magasabb, de folyamatosan csökkenő 

tendenciát mutat. A 65 évnél fiatalabb lakosoknál a vezető halálok a daganatos megbetegedés, 

ezt a keringési megbetegedésekből eredő elhalálozás követi. Mostanra már elérhető a 

háziorvosoknál a térítésmentesen igényelhető influenza elleni oltóanyag. Sajnos az utóbbi 

években csökkent az igénylők száma. Továbbá beszélt a főbb eredményekről, a szükséges 

tennivalókról a halálozási mutatók, a járványügyi terület, a közegészségügyi terület, az 

egészségügyi ellátás, valamint az egészségfejlesztés területére vonatkozóan. 

A Power Point előadás anyaga a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  ( Melléklet ) 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban kinek van kérdése? 

 

Rózsa Endre Bertalan: Tisztelt Közgyűlés, Főosztályvezető Asszony! A kérdéseim előtt 

szeretném előrebocsátani, hogy rendkívül alapos, tényszerű, szemléletes az előttünk lévő 

anyag, melyhez csak gratulálni tudok. Ezt azért kell előrebocsátani, mert egy-egy kérdésből 

úgy lehetne érezni, hogy kritika hangzana el. Ugyanakkor hadd mondjam azt is el az elején, 

hogy számomra különösen imponáló volt a 74. oldalon lévő irodalomjegyzék adatbázis 

hivatkozások, nem utalnék különösebben rá, ez is szavatolja, hogy az ide leírt dolgok utána 

tekinthetőek, pontosak. Nagyon tetszett a rövidítéseknek a szerepeltetése is, hiszen különböző 

szakterületekről jöttünk. Gratulálok és elfogadásra javaslom az anyagot. A kérdésekre rátérve 

szeretném megkérdezni, a 31. oldalon a multirezisztens kórokozók fertőzésével kapcsolatban 

van egy olyan, hogy egy intézmény nem jelentett a tárgyévben ilyen infekciót, ha publikus, 

publikus, ha nem, akkor tudomásul veszem, melyik ez az intézmény? Nem jelentett vagy nem 

volt? A 40. oldalon van a vízminőség problémával kapcsolatban az azbesztcement kérdése. 

Tudom, hogy nem újkeletű dolog ez, hosszú évtizedek során halmozódtak fel ezek a 

problémák. Esetleg van-e erre vonatkozóan olyan adat, hogy egyáltalán hány kilométer ez? 

Milyen költségvonzata van ennek, hol lehet ennek megfelelő alapot találni. Az 57. oldalon 

nagyon szemléletesen láthatjuk a háziorvosok életkorának megoszlását. Mindenesetre, amit itt 

látunk tapasztalt háziorvosok állnak rendelkezésre, mi a megoldás itt. Vélemény formájában 

fogom folytatni. 

 

Molnár Imre: Rövid kérdésem lenne, szabályozottság szempontjából szeretném kérdezni: 

egyre gyakrabban tapasztalom, hogy külföldre mennek háziorvosok és közben helyileg is 

rendel. Amikor külföldre távozik, akkor átadja a rendelési idejét egy másik háziorvosnak. 

Történik rendelés akkor is, csak összevontan. Nyilvánvaló, hogy az összevont rendelés alatt 

sokkal többen felhalmozódnak, problémákat okoz a várakozási idő. Szabályos-e így, hogy 

ezeket rendszeresen átadják és összevontan történik a rendelés? 

 

Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó: Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Főorvos Asszony! Nagy 

szeretettel olvastam az előterjesztést, először is gratulálni szeretnék hozzá, mindenképpen 

ajánlom elfogadásra a Tisztelt Közgyűlésnek. Elsősorban nőként, anyaként és szülőként szólt 

hozzám ez az előterjesztés. Tisztelt nőtársaim, anyák és lányok, asszonyok, vigyáznunk kell a 

férfijainkra, vigyáznunk kell a gyermekeinkre és családjainkra, ez az előterjesztés ezt csak 

megerősíti. Köszönöm szépen Főorvos asszonynak ezt az érthető és testhez is szóló 

előterjesztést. 

 

Dr. Beke Gabriella: Az első kérdés a multirezisztens kórokozók jelenléte volt. Nyilván a 

kórokozók jelenlétét a laboratóriumi vizsgálatokból is, az összes laboratóriumi vizsgálatot 

látjuk, van egy informatikai rendszer, ahol a kollégáik tudják figyelni, de annak minősítése, 

hogy az kórházi eredetű-e vagy sem az a helyi infekció kontroll szakember feladata. 

http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/jkv_mell_egeszsegi_allapot.pdf
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Természetesen a kórházak profilja sem egyforma, teljesen más egy intenzív ellátást végző 

kórházban a multirezisztens kórokozók jelenléte, ahová a sokkal betegebb emberek mennek 

és más egy olyan profilú kórház, ahol krónikus betegeket ápolnak. A valósághoz közelít, de 

azt, hogy nulla, igazából nem tudom elfogadni. Minden évben munkatervi feladatunk, hogy 

ezt a jelentési fegyelmet felülvizsgáljuk, idén is megtettük, tavaly is. Közösen dolgozunk 

rajta, hogy az adatok a valósághoz közelítsenek. A következő kérdés az ivóvízvezetékek 

azbesztcement tartalma volt, elképzelésem nincs arról, hogy a megyében hány kilométernyi 

ivóvízvezeték van, nem is tartjuk nyilván. Az biztos, hogy a csere az folyamatosan történik. 

Az ivóvíz szolgáltatók nem csak magát a vízművet kezelik, hanem a vezetékhálózatot is, erre 

pályázati pénzekből nyílik lehetőség, nyilván ütemezetten, folyamatosan zajlik. A következő 

kérdés az volt, hogy szabályos-e az, hogy a háziorvos megtartja a praxisát és egyébként 

külföldön is rendel, ezáltal a betegek közösen vannak ellátva egy másik háziorvos által. Azt 

kell mondjam, ez így nem szabályos. A vonatkozó jogszabályok szerint a működtetési joggal 

és praxisjoggal rendelkező háziorvos köteles személyesen ellátni a területét, nem adhatja át a 

feladatot másnak, kivéve a jogszabályban meghatározott akadályoztatás esetén, betegség, 

szabadság stb. Azt nem tudom elképzelni, hogy valaki fél évet legyen szabadságon, ez egy 

nem jó gyakorlat. 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban kinek van véleménye, 

észrevétele? 

 

Stefán Ildikó: Tisztelt Főosztályvezető Asszony! Tisztelt Közgyűlés! Nagyon szépen 

köszönöm, nagyon részletes volt a tájékoztató. Amikor az ember áttekint egy ilyen jelentést, 

nyilván mindenki a saját területét nézi először, én a jászságot, utána az egész megyét. Nekem 

itt nagyon kiemelkedett a kunhegyesi járás és gondolom mindannyian elgondolkoztunk rajta, 

hogy olyan százalékban van itt gond. Néztem, hogy a nők daganatos megbetegedéséből 

származó halálokok különösen magasak, ami nagyon szépen kijött ebből a jelentésből, hogy a 

megelőzéssel elhárítható halálokok is nagyon magasak voltak itt. Nem tudom melyik 

egészségfejlesztési irodához tartozik ez a terület. Azt javasolnám, hogy egy kis segítséget 

adjunk ide. Látom, hogy a körzeti orvosoknak csak 50%-a van benne a vastagbélszűrési 

programban, lehet kicsit kellene erősítsük. Azt is néztem, hogy felmerült már, hogy a védőnők 

végezzék a méhnyakrák-szűrést. Lehetséges, hogy ezen a területen ezt is meg kellene 

erősíteni. Látom persze, gyönyörűen kijött ebből a jelentésből, hogy a szűrőprogramokon 

csupán csak 50%-ban jelennek meg az emberek. Mi itt próbálhatunk segíteni, ha az emberek 

nem mennek, de talán az egészségfejlesztési intézetnek a támogatásával tudnánk valamit 

tenni. Igen én is asztmás és allergiás vagyok, úgyhogy a másik témám az, hogy sajnos a 

megyében sokszor az országos átlag felett volt a pollenszennyezettség. Tavaly is felvetettem, 

az idén is visszatérek ehhez a kérdéshez, hogy nagyon szeretném látni az idősotthonok 

helyzetét. Gyönyörűen láttuk itt, hogy az iskolai étkeztetés milyen, bizonyos fertőzések 

számadatait. Sajnos az, hogy mindannyian 65 éves korunkig dolgozunk, már egyre több 

hozzátartozónk fog bekerülni idősek otthonába. Az 5 éves futamban nagyon szeretném 

javasolni a közgyűlésnek és egyszer világítsuk át az egészségügyi helyzetet és a lakók 

állapotát az idősek otthonában. Köszönöm.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Tisztelt Közgyűlés! Nagyon precíznek, pontosnak tartom, mint 

ahogyan az előzőekben is elmondtam és mindazok az adatok, mindazok az információk, 

amelyek itt szemléletesen megjelenítésre kerültek ezek nagyon jók és jó értelemben 

népszerűsítésre alkalmasnak tartom ezt. Fontosnak tartom a 11. oldalon a 

csecsemőhalandóság megyei mutatóját. A 21. év alatt háromszor köszöntünk be az országos 

átlagnál jobbra. Jó volna, ha ezt valami módon lehetne tartósítani, tudom, nem Önökön múlik, 
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de részben az ország és megye a népességének a növelése érdekében hallatlanul fontos lehet 

ez és erre nagyon ügyelni kell. Le van itt írva az anyagban, hogy megelőzés, életmód 

függvénye ez, de jó volna, ha ez tartósítva lenne és nem csak egy évtizedben egyszer 

köszönnénk be a jobb adattal. A Nyugat-nílusi láz nagyon jó, hogy megemlítésre került, 

szomorú dolog az, hogy halálozás is bekövetkezett, 16 betegből sajnos 2 elhalálozása van itt 

megjelenítve. Az 52. oldalon olvashatjuk azt és az 54-es ábrán is, hogy 12 ellenőrzés alá vont 

kollégium volt itt, amit megjelenítettek. Eléggé elkeserítőnek tartom azt, hogy – idézem – 

folyamatos karbantartás és tisztasági meszelés elvégzésén túl nagyobb beruházásokra, 

felújításokra nincs lehetőség. Erre is azt hiszem a közgyűlésnek kell odafigyelnie, ha nem is 

hatáskör szempontjából, de fel kell hívni a figyelmet arra, hogy a lehetőségeknek megfelelő 

módon tudjunk itt pozitívan előrelépni. Bár kérdés következett volna, de akkor inkább egy 

költői kérdés lesz ez. A 62. oldalon a fekvőbeteg szakellátói intézmények ágyszámai vannak 

feltüntetve precízen, az 5 kórházra vonatkozóan, akkor csak úgy fogalmaznék, hogy remélem 

a mostani létszámstoppal kapcsolatos dolog, amelyeket meglehetősen próbálnak cáfolni a 

kórházak, illetve az egészségügyi intézmények tekintetében, ezek nem jelentenek semmi 

rosszat és nem hogy stabilizáljuk, hanem a későbbiek során bizonyos létszámnövelésre is 

nyílna lehetőség. Nem kérdés, hangsúlyozom. Remélem azt is, hogy nem kerül sor egyetlen 

kórház esetében sem átszervezésre. Nyilván nem alapok nélkül fogalmazok meg dolgokat. 

Köszönöm szépen. 

 

Fazekas Szabolcs: Tisztelt Közgyűlés! Köszönöm szépen a szót. Először szeretném 

megköszönni ezeket a vitaminokat, melyeket megkaptunk, bár én a harmonikus vitaminellátás 

híve vagyok, a narancsot nem látom a tálcán, célszerű lenne a jövőben pótolni. Komolyra 

fordítva a szót, képviselő asszony említette a kunhegyesi járás problémáit, igen ezek valós és 

konkrét problémák, sajnos a kunhegyesi járásban nincsen egészségfejlesztési iroda. A másik 

nagy probléma, mi működtetünk egyet a tiszafüredi járásban, nem támogatta az idei pályázat a 

szűréseket, csak a prevenciós eljárásokat. Úgy gondolom, hogy ha van rá lehetőség, ezt 

célszerű lenne jelezni a kiírók felé, hogy a jövő éves kiírásokban legyenek benne, mert itt a 

statisztikák borzasztóak. 

 

Dobos László: Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Főosztályvezető Asszony! Nagyon örülök, hogy 

Rózsa Endre képviselő társam aggódik itt esetleg a kórházak átszervezése okán, csak azt azért 

ne felejtsük el, hogy ha jól emlékszem éppen országgyűlési képviselő volt, amikor a karcagi 

kórházat be szerették volna zárni. 

 

Rózsa Endre Bertalan: Lesz lehetőség képviselő úrral ezeket tisztázni, figyelmébe ajánlanám 

a bizonyos fejlesztéseket, illetve 2006-ban Mezőtúron lett átadva 1,5 milliárd forintért az a 

kórházi szárny, amely a későbbiek során bizonyos rotálásokon ment keresztül. Ennyit erről. 

 

Hubai Imre: Nem látok több jelentkezőt. Annyit hadd fűzzek hozzá, hogy Fazekas Szabolcs 

képviselőtársam megemlítette az asztalon található energiaforrásokat. Egy valamiben közösek, 

nem abban, hogy mind Magyarországon termett, hanem abban, hogy ellenőrzött ökológiai 

gazdálkodásból származnak, tehát bio minősítésűek. Főosztályvezető asszony az 

egészségtudatos magatartásra ösztönöz bennünket, ennek tudatában gondoskodtam erről a kis 

ellátmányról. Valamint hadd tegyem hozzá azt, hogy ha a multirezisztens kórokozók 

megjelenését kellene vizsgálni, abban a fogyasztói magatartás és a gazdálkodói magatartás 

találkozása, a tudatosság megjelenése sokat segíthetne, hiszen vannak, akik mind a 

humánegészségügyben, mind pedig az állategészségügyben túlburjánzó antibiotikum 

felhasználást teszik felelőssé ezeknek a multirezisztens kórokozók megjelenéséért. Ezek jelen 

vannak az életünkben, ha tudomást veszünk róluk, ha nem, a hőkezelés nélkül készülő 
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élelmiszerek, húskészítmények fogyasztásával nagyon komoly kockázatot vállalunk magunkra 

és ezeknek a folyamatos monitoringozása elsőrendű lehet a megelőzésben. Továbbá 

hozzátenném, hogy a kunhegyesi járás vagy a megye más részén az elmaradott iparosodottság 

az viszont hozzájárul ahhoz, hogy ott talán tisztább még az ivóvíz, tisztább még a talaj és a 

levegő, ezekre az erőforrásokra és ezek megóvására, amellett, hogy érdemes az iparosodást 

előmozdítani, emellett ezek védelmére is oda kell figyelni és az emberek, a lakosság egészségi 

állapotának általános javítása mellett kell a gazdaságfejlesztést is megvalósítani. Szó esett a 

helyi és országos jelentőségű szűrővizsgálatok végzéséről, az azokon való számunka választott 

képviselőkre is vonatkozó felelősségre is oda szeretném terelni picit a figyelmet. Én magam is 

részese szeretnék lenni annak a szűrőprogramnak, amely férfitársaim számára fenyegető 

betegséget, a prosztatarák megjelenését diagnosztizáló vizsgálatokon való részvételre buzdít. 

Magam is szeretnék ezeken a szűrővizsgálatokon részt venni, valamint vért is fogok adni a mai 

napon. Ennek a jelentőségére szeretném felhívni a figyelmet, nem belegázolva senkinek a 

személyes meggyőződésébe, de ha lehetőségünk, módunk van rá, egészségesek vagyunk, 

adhatunk vért és szeretnénk az egészségi állapotunkról tájékozódni és annak fenntartásában 

közreműködni, akkor a felelős és tudatos magatartást itt is meg tudjuk mutatni. A szociális 

ellátó rendszer fejlesztésére komoly fejlesztési források állnak a jövőben rendelkezésükre a 

járásoknak, településeknek. A polgármesterek figyelmébe szeretném ajánlani, ha ilyen 

felhívások jelennek meg, akkor érdemes ezzel élni, a megyében is túlpályázott lett a keret és 

azon dolgozunk, hogy mindazon fejlesztések, amik a civil és az önkormányzati szféra felől 

beérkeztek a megyei közgyűlés asztalára, azok területi operatív programokból mind 

támogathatóak legyenek. Ebben nyilvánvaló az önkormányzatok szerepe, lehetősége a jövőben 

is erősítő tényező lehet. A közgyűlésben helyet foglaló polgármesterek számára pedig 

kívánom, hogy olyan együttműködő partnerei legyenek mind a helyi vállalkozók, mind a 

diákok is, hogy ne növeljük indokolatlanul az önkormányzati terheket és a pályázati 

lehetőségeken felül akár vállalkozók és a civil társadalom is hozzájárulhat, hogy a 

létesítmények karbantartottsága folyamatosan magas szintű lehessen. 

 

További észrevétel nem hangzik el. 

 

A Közgyűlés 18 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

45/2019. (XI.15.) számú határozata  

Jász-Nagykun-Szolnok megye lakosságának egészségi állapotáról, az egészségromlást 

kiváltó vélelmezett okokról és a szükséges tennivalókról a 2018. év adatai alapján 

 

 

1) A Megyei Közgyűlés a „Jász-Nagykun-Szolnok megye lakosságának egészségi 

állapotáról, az egészségromlást kiváltó vélelmezett okokról és a szükséges tennivalókról a 

2018. év adatai alapján” című tájékoztatót a melléklet szerinti tartalommal megtárgyalta 

és az abban foglaltakat tudomásul veszi. 

 

2) A Megyei Közgyűlés megköszöni a tájékoztató elkészítését a Jász-Nagykun-Szolnok 

Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi Főosztályának.  
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Erről: 

1) Megyei Közgyűlés tisztségviselői 

2) Megyei címzetes főjegyző  

3) Irodavezetők 

4) Dr. Berkó Attila kormánymegbízott, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

5) Dr. Beke Gabriella megyei tiszti főorvos, főosztályvezető, 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi Főosztály 

            értesülnek. 

 

 

 
3./ NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató Jász-Nagykun-Szolnok megye 2018. évi és a 2019. I. féléves munkaerő-piaci 

helyzetéről 

Előadó: Dr. Németh Mónika, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Foglalkoztatási Főosztály vezetője 

 

Köszöntöm Dr. Németh Mónika főosztályvezető asszonyt. 

Főosztályvezető asszony jelezte, hogy az írásos tájékoztatóhoz szóbeli kiegészítést kíván 

tenni, ezért átadom a szót.  

(Vetítés) 

 
Dr. Németh Mónika: A nyilvántartott álláskeresők számának alakulása kapcsán elmondja, 

hogy csökkenő tendencia látszódik, jelenleg 13 ezer fő körül van az álláskeresők száma, 

2014-ben 26 ezer nyilvántartott álláskereső volt. Továbbá beszélt a közfoglalkoztatottak 

számának alakulásáról, a nyilvántartott álláskeresők összetételéről, elmondja, hogy Jász-

Nagykun-Szolnok megyében továbbra is probléma a szakképesítés nélkül állást keresők 

helyzete, valamint elmondható, hogy a nők nehezebben találnak állást a férfiaknál. 

A Power Point előadás anyaga a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  ( Melléklet  ) 

 
Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban kinek van kérdése? 

 

Fazekas Szabolcs: Tisztelt Főosztályvezető Asszony! Tisztelt Közgyűlés! Végignéztem a 

beszámolót, gratulálok hozzá, nagyon tartalmas és mindenre kiterjedő. A kunhegyesi járás 

problémájával szeretnék picit foglalkozni. Az álláskereső lakosság az összlakossághoz 

viszonyított aránya 5,3% országosan, nálunk 10%. Másik statisztikát ha megnézek, 

boncolgatva ezt a belső számot a szakképzetlenek aránya bár 71,8%-ról 70,3%-ra lecsökkent 

mégis jelentős ez a szám. Nekem az első javaslatom, kérésem az lenne, mivel ennyi 

szakképzetlen van a mi járásunkban, akkor a képzéseket a valós igényekhez igazítsák, mint 

munkáltató is folyamatos munkaerő-hiánnyal küzdünk, a statisztikában pedig ezek látszanak. 

Azok a munkavállalók, akik nem szakképzettek, azokat véleményem szerint be kellene 

engedni a közfoglalkoztatásba, nincs nekik más lehetőség. A másik kérdésem a munkaerő-

kölcsönzők. Az egész szisztémától rosszul vagyok. Úgy gondolom, hogy az ember nem egy 

eszköz, amit kölcsön lehet adni, akkor ez véleményem szerint nagy részben, és nyilván van 

tisztességes is, az a járulék kikerüléséről szól. 13 regisztrált munkaerő-kölcsönző van a 

megyében, abból 7-et töröltek, 6 bejelentkezett, nem lehet, hogy ez az 50%-os csökkenés, új 

munkaerő-kölcsönzők bejövetele a piacra, ez a járulék elkerülésről szól? 

 

http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/jkv_mell_munkaero_piac_helyzete.pdf
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Dr. Németh Mónika: A kunhegyesi járás speciális helyzetben van. Azt gondolom, hogy 

nagyon kemény munkát végez a két kiemelt településen a Máltai Szeretetszolgálat. Együtt 

dolgozunk velük folyamatosan közfoglalkoztatási programokban. Ha Önök elmennek a 

Spárba és nem tisztem, hogy reklámot csináljak, de a Spárban vásárolható vászon szatyrok 

Tiszaburán, a Máltai Szeretetszolgálat által közfoglalkoztatás keretében létrehozott 

varrodában készülnek, nagy sikert aratnak a kereskedelemben. Azt gondolom ezek a lépések 

nagyon jó lépések, lehet picit lassúnak tűnik, de nem könnyű a dolga senkinek, aki a 

településeken szeretne elérni valamit. A közfoglalkoztatásban minden olyan személy, aki más 

módon nem fejleszthető, részt vehet és szeretném polgármester urat tájékoztatni, hogy ebben 

az évben az összes 25 év alatti kérelem pozitív elbírálást nyert és mindenki bemehetett a 

közfoglalkoztatásba, aki 25 év alatt volt és tényleg olyan volt az élethelyzete, hogy 

kérvényezte, a közfoglalkoztatásban dolgozhasson. A munkaerő-kölcsönzőkkel kapcsolatban 

jogszabály írja elő azokat a feltételeket, amelyek alapján létrehozható egy kölcsönző, 

amennyiben a kérelemben valamennyi feltételnek megfelel a kölcsönző, akkor az engedély 

nem tagadható meg. Innentől kezdve azt gondolom, hogy bármiféle módosítást tart 

szükségesnek akár képviselő úr, akár a gazdasági szféra, akkor ezt jogszabállyal lehet 

szigorítani és akkor az én kollégáim is annak mentén fognak eljárni.  

 
Hubai Imre: Kinek van véleménye, észrevétele? 

 
Révi Attila: Tisztelt Főosztályvezető Asszony! Tisztelt Közgyűlés! Picit messzebbről indítom 

véleményem megfogalmazását, viszont kapcsolódó területről lesz szó, ez pedig maga az 

oktatás helyzete, hiszen a munkaerő-piac helyzetét nem tudjuk értékelni az oktatás 

helyzetének értékelése nélkül. Most egy új önkormányzati ciklus elején járunk, a következő 5 

évnek a gazdasági elképzelését hamarosan le kell fektetnünk itt a közgyűlés előtt is, hogy 

mégis mire, merre szeretnénk haladni tovább. Mindenképpen szükséges ennél a napirendi 

pontnál megemlíteni azt, hogy Szolnok megye milyen állapotban is van az oktatás területét 

értve. Megvizsgálhatjuk nyilván a középfokú intézményeinket, a szakképzés rendszerét. 

Sajnos nagyon sokszor elég kellemetlen tapasztalatokkal kell találkoznunk. Elég sűrűn 

próbálkozik a kormányzat és a mindig aktuális hatalom átalakítani ezt a rendszert és most 

megint egy ilyen átalakulás előtt vagyunk. Ebben csak bízni tudunk, hogy a következő 

átalakítás, a technikumi képzési rendszer esetleg valós megoldást fog jelenteni, hiszen 

jelenleg nagyon sok intézménynél, tisztelet a kivételnek nagyon minőségi intézmények is 

vannak a szakképzés területén, de nagyon sok intézménynél a szakképző centrumok 

egyszerűen gyerekmegőrzőként szolgálnak és ezt fel kell ismerni. Látni kell, hogy a 

szakképzési centrumokból kikerülő gyerekek nagyon sokszor nem sajátították el a szakmának 

szükséges megfelelő tudást, illetve nagyon sok a lemorzsolódás, nagyon sok a pályaelhagyás 

és nagyon sok nyilván a kivándorlás is. A középfokú végzettséggel kapcsolatban többet én 

nem szeretnék szólni, átkanyarodnék a felsőfokú intézményekre. Látjuk azt, hogy Jász-

Nagykun-Szolnok megyében nagyon-nagy a kitettsége a szakmák elsajátításával kapcsolatos 

munkakörülményeknek. Nagyon sok területen ráépítettek gyártósori összeszerelő üzemeket. 

Nem igazán látjuk megjelenni a magyar szellemiségnek a lehetőségét, igazából azért is 

gondoltam innen indítani a gondolatomat, hogy a következő 5 éves gazdasági programban 

nagyon fontos lenne, ha azt tüzetesen megjegyeznénk, célként kitűznénk, hogy próbáljunk 

meg Jász-Nagykun-Szolnok megyében, itt az ország közepében olyan minőségi 

munkahelyeket teremteni, ami a magyar szellemiségre épül, ami a kutatásfejlesztésre, az 

innovációra épül és ehhez szükséges a felsőfokú intézmények megerősítése. Tudjuk, hogy 

Jászberény és Szolnok, ahol jelenleg működnek felsőfokú intézmények, sajnos Mezőtúr már 

nem működik, de Jászberény és Szolnok is hol van már a 20-30 évvel ezelőtti önmagához. 

Nagyon fontos lenne, hogy ezeket az intézményeket megerősítsük, ehhez mindenféle 
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lehetőséget megkeressünk és zárkózzunk fel az ország többi neves felsőfokú intézményéhez. 

Ha munkaerő-piacról beszélgetünk még, akkor egy másik szálon is szeretnék egy információt, 

gondolatot megosztani Önökkel, ez pedig: meg kellene próbálnunk, lehetőségeinket 

kihasználva a gazdasági társaságokat, cégeket rávenni arra, hogy a családbarát munkahelyeket 

minél jobban favorizálják. A GYES-ről visszatérő édesanyák helyzetével is jobban kellene 

foglalkozni. Azt gondolom, hogy ebben mindenki egyet is tud érteni. A beszámolót 

köszönettel elolvastam, támogatni is fogom, inkább a következő 5 évre a következtetéseket 

igyekeztem levonni és célként meghatározni. Köszönöm szépen. 

 

 
További észrevétel nem hangzik el. 

 

A Közgyűlés 18 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés  

46/2019. (IX.15.) számú határozata  

Jász-Nagykun-Szolnok megye 2018. évi és 2019. I. féléves munkaerő-piaci helyzetéről 

 

 

1) A Megyei Közgyűlés a „Jász-Nagykun-Szolnok megye 2018. évi és 2019. I. féléves 

munkaerő-piaci helyzetéről” című tájékoztatót a melléklet szerinti tartalommal 

megtárgyalta és az abban foglaltakat tudomásul veszi. 

 

2) A Megyei Közgyűlés megköszöni a tájékoztató elkészítését a Jász-Nagykun-Szolnok 

Megyei Kormányhivatal Foglalkoztatási Főosztályának. 

 

Erről: 

1. Megyei Közgyűlés tisztségviselői 

2. Megyei címzetes főjegyző  

3. Irodavezetők 

4. Dr. Berkó Attila kormánymegbízott, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Kormányhivatal 

5. Dr. Németh Mónika főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Kormányhivatal Foglalkoztatási Főosztály 

értesülnek. 

 

Budai Lóránt elhagyja az üléstermet. 

 

 

4./ NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató Jász-Nagykun-Szolnok megye környezeti állapotáról  

Előadó:  - Dr. Bozó Andrea, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

                  Szolnoki Járási Hivatala hivatalvezetője, 

    - Dr. Nemes Gábor, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal  

      Szolnoki Járási Hivatala Környezetvédelmi és Természetvédelmi  

      Főosztály főosztályvezetője 

 

Hubai Imre: Köszöntöm Dr. Bozó Andrea hivatalvezető asszonyt, valamint Dr. Nemes 

Gábor főosztályvezető urat. 

Érdeklődöm, hogy az írásos tájékoztatóhoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést tenni? 
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Dr. Bozó Andrea gratulál és jó munkát kíván az újonnan megválasztott közgyűlés tagjainak. 

Szóbeli kiegészítést nem tesz, kérdésekre szívesen válaszolnak. 20 éve készítik a 

környezetvédelmi és természetvédelmi hatóság ezt a tanulmányt a megyére vonatkozóan. 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Hubai Imre: Speciális szakterület, aminek a kibontása úgy gondolom, hogy a később 

megválasztásra kerülő bizottsági munkában fog majd elsősorban napirendre és terítékre 

kerülni a közgyűlés életében. Ehhez hivatalvezető asszony és főosztályvezető úr számára a 

további munkához sok sikert, jó egészséget kívánok. Számítani fogunk Önökre a bizottsági 

munka során, hiszen olyan szerteágazó az Önök tevékenysége, rálátása, hogy ezt egy 

napirendi pont keretében úgysem tudnánk kimeríteni, de a jövőben számítunk Önökre, hogy 

mind a bizottságon, mind a közgyűlés előtt ezek a témák továbbra is napirendi pontok 

maradhatnak, hiszen szorosan kapcsolódnak mind az egészséghez, mind a foglalkoztatáshoz, 

mind pedig a fenntarthatósághoz. 

 

További észrevétel nem hangzik el. 

 

A Közgyűlés 17 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

47/2019. (XI.15.) számú határozata  

Jász-Nagykun-Szolnok megye környezetállapot értékeléséről 

 

1) A Megyei Közgyűlés a „Környezetállapot értékelés 2019, Jász-Nagykun-Szolnok megye” 

című tájékoztatót a melléklet szerinti tartalommal megtárgyalta és az abban foglaltakat 

tudomásul veszi. 

 

2) A Megyei Közgyűlés megállapítja, hogy a környezetállapot 2019. évi értékeléséről készült 

dokumentum kellő alapot tud biztosítani a – források rendelkezésre állása esetén 

kidolgozható – megyei környezetvédelmi programhoz is. 

 

3) A Megyei Közgyűlés megköszöni a tájékoztató elkészítését a Jász-Nagykun-Szolnok 

Megyei Kormányhivatal Szolnoki Járási Hivatal Környezetvédelmi és Természetvédelmi 

Főosztályának. 

 

Erről: 

1) Megyei Közgyűlés tisztségviselői 

2) Megyei címzetes főjegyző  

3) Irodavezetők 

4) Dr. Berkó Attila kormánymegbízott, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

5) Dr. Bozó Andrea hivatalvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Szolnoki Járási Hivatal 

6) Dr. Nemes Gábor főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Szolnoki Járási Hivatal Környezetvédelmi és Természetvédelmi Főosztály 

           értesülnek. 
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5./ NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok megyében történt munkavédelmi ellenőrzések 

tapasztalatairól 

Előadó: - Dr. Bozó Andrea, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szolnoki  

                Járási Hivatala hivatalvezetője, 

- Katonáné Papp Ágnes, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szolnoki 

Járási Hivatal Műszaki Engedélyezési, Fogyasztóvédelmi és Foglalkoztatási 

Főosztály Munkavédelmi és  Munkaügyi Osztály osztályvezetője 

 

Hubai Imre: Köszöntöm Dr. Bozó Andrea hivatalvezető asszonyt, valamint Katonáné Papp 

Ágnes osztályvezető asszonyt. 

Érdeklődöm, hogy az írásos tájékoztatóhoz kívánnak-e szóbeli kiegészítést tenni? 

 

Dr. Bozó Andrea nem tesz szóbeli kiegészítést, kérdésekre szívesen válaszolnak. 

 
Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 
Molnár Imre: A Fidesz frakció nevében szeretném megköszönni ezeket a nagyon részletes, 

nagyon objektív tájékoztatókat, hogy ezekre a területekre rátekinthettünk. Köszönöm 

kormánymegbízott úrnak, a járási hivatal vezetésének, illetve minden munkatársának a 

tájékoztató elkészítését. Sok sikert, további jó egészséget kívánok munkájukhoz. 

 

További észrevétel nem hangzik el. 

 

A Közgyűlés 17 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés  

48/2019. (IX.15.) számú határozata  

a Jász-Nagykun-Szolnok megyében történt munkavédelmi ellenőrzések tapasztalatairól 

 

1) A Megyei Közgyűlés a „Jász-Nagykun-Szolnok megyében történt munkavédelmi 

ellenőrzések tapasztalatairól” című tájékoztatót a melléklet szerinti tartalommal 

megtárgyalta és az abban foglaltakat tudomásul veszi. 

 

2) A Megyei Közgyűlés megköszöni a tájékoztató elkészítését a Jász-Nagykun-Szolnok 

Megyei Kormányhivatal Szolnoki Járási Hivatalának. 

 

Erről: 

1. Megyei Közgyűlés tisztségviselői 

2. Megyei címzetes főjegyző  

3. Irodavezetők 

4. Dr. Berkó Attila kormánymegbízott, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

5. Dr. Bozó Andrea hivatalvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Szolnoki Járási Hivatal 

6. Katonáné Papp Ágnes osztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 

Szolnoki Járási Hivatal Műszaki Engedélyezési, Fogyasztóvédelmi és Foglalkoztatási 

Főosztály Munkavédelmi és Munkaügyi Osztály 

értesülnek. 
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Hubai Imre: Köszönöm Hivatalvezető Asszonynak a tájékoztatást, további jó munkát 

kívánok. 

 

 
6./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Közgyűlés és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosításáról  

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: Annyival szeretném kiegészíteni az írásos előterjesztést, hogy az ilyenkor 

szokásos alakuló közgyűlést követően fontos, hogy minden olyan lényeges változást, amit 

akár a jogszabályok, akár a különböző mutatók változása eredményezett, azokat aktualizálva 

bevezessük a saját szervezeti és működési szabályainkat rögzítő dokumentumokba. Az 

előterjesztésem aktualizálja a közgyűlés létszámát, valamint a képviselők felsorolását 

tartalmazó mellékletet. Tartalmazza a bizottságok létszámára vonatkozó javaslatot, a 

személyi javaslat nem tartalmaz megyei tanácsnoki feladat ellátására előterjesztést, ezért a 

tanácsnokok feladatait meghatározó mellékletet hatályon kívül javaslom helyezni. 

Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. 

 

A Közgyűlés – minősített többséggel – 17 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi rendeletet 

alkotja: 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

5/2019. (XI.15.) ÖR. sz. rendelete 

a Közgyűlés és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló, 

többször módosított 8/2014. (XII.17.) ÖR. sz. rendelete módosításáról 

 

 

A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében 

meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés d) 

pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a Közgyűlés és szervei Szervezeti és 

Működési Szabályzatát (a továbbiakban: SZMSZ) az alábbiak szerint módosítja: 

 

1. § 

 

Az SZMSZ 2. § (2) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 

 

„(2)  A megyei közgyűlésnek 18 tagja van. A közgyűlési tagok névsorát az 1. sz. melléklet 

tartalmazza.” 

 

2. § 

 

Az SZMSZ 52. § (1) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„52.§. (1) A közgyűlés állandó bizottságai és a bizottságok létszáma: 

Ügyrendi Bizottság                                                                     5 fő 

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság                             9 fő 

Tervezési és Monitoring Bizottság                               10 fő” 
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3.  § 

 

(1) E rendelet a kihirdetése napján lép hatályba. 

 

(2) A rendelet hatályba lépésével egyidejűleg a Megyei Közgyűlés az 

- az SZMSZ 47. § (3) bekezdését, valamint a tanácsnokok feladatait tartalmazó 5. sz. 

mellékletet, valamint 

- az 52. § (2) bekezdés szerinti, a Megyei Közgyűlés bizottságai tagjait felsoroló 2. sz. 

mellékletet 

hatályon kívül helyezi. 

Hubai Imre: Rövid technikai szünetet rendelek el, amíg a rendelet kihirdetéséről 

gondoskodunk. Kérem, maradjon mindenki az ülésteremben.  

 

Rentzné Dr. Bezdán Edit Főjegyző Asszony elhagyja az üléstermet. 

 

Rövid technikai szünet után. 

 

7./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Megyei Közgyűlés bizottságai elnökeinek, alelnökeinek és tagjainak 

megválasztására 

Előadó: Hubai Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: Az előterjesztés pótlólag megküldésre került.  

Tájékoztatom a Közgyűlést, hogy a korábbi gyakorlatot folytatva nem kötelező 

önkormányzati bizottságként Elnöki Tanácsadó testületi szerepkörrel felkérek egy testületet, 

amely a pályázati támogatási döntések előkészítésében vesz részt, tagjai: jómagam, 

alelnöktársam, továbbá szeretném felkérni Rózsa Lajos, Stefán Ildikó és Szarvák Márton 

képviselőtársaimat. A testület tagjai titoktartási kötelezettséggel vesznek részt a munkában, 

reprezentálják a megye területfejlesztési elveihez igazodó képviseletet. Az SzMSz szerint az 

Elnök átruházott hatáskörben hoz határozatot a pályázatok támogathatóságáról, e munkában 

támaszkodok a felkért személyek munkájára. 

Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Révi Attila csak technikai észrevétel, jelen pillanatban nincs jegyző, aljegyző a teremben, nem 

tudom szabályos lesz-e így a szavazás. 

 
Hubai Imre: Köszönöm az észrevételt. A szavazással megvárjuk Főjegyző Asszonyt. 
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Rentzné Dr. Bezdán Edit Főjegyző Asszony visszatér az ülésterembe. 

 

Hubai Imre: Felhívom a közgyűlés figyelmét, hogy a határozat elfogadásához minősített 

többség szükséges. 
 
További észrevétel nem hangzik el. 

 

A Közgyűlés – minősített többséggel – 17 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozza: 

 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

49/2019. (XI.15.) számú határozata 

a Megyei Közgyűlés bizottságai elnökeinek, alelnökeinek és tagjainak megválasztásáról 

 

A Megyei Közgyűlés a bizottságok elnökeit, alelnökeit és tagjait az alábbiak szerint választja 

meg: 

 

 

1./ Ügyrendi Bizottság  (4+1 fő) 

     

     Elnök:   Molnár Imre     

     Alelnök:  Rózsa Lajos 

    

     Közgyűlési képviselő tagok:  

                                    Győri-Papp Judit              

    Szarvák Márton 

 

     Nem közgyűlési képviselő tag: 

    Keresztes Péter 

 

    

 

2./ Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság  (6+3 fő) 

     

    Elnök:  Piroska Miklós    

    Alelnök:  Fazekas Szabolcs      

       

    Közgyűlési képviselő tagok:   

                            Fehér Petra                

                           Boros István                 

                           Kővári Kata 

   Révi Attila 

 

    Nem közgyűlési képviselő tagok: 

   Bagdi Sándorné 

   Sebestyén Ferenc 

   Ujvári Imre                                               
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3./Tervezési és Monitoring Bizottság  (6+4 fő) 

 

Elnök:   Dobos László      

Alelnök:  László Ágnes   

      

 

 

Közgyűlési képviselő tagok:  

                                Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó 

   Budai Lóránt 

   Rózsa Endre 

   Stefán Ildikó  

      

    Nem közgyűlési képviselő tagok: 

                                Balogh Zoltán 

   Bartus Gábor 

   dr. Bencze Miklós 

   Borbás Zsolt    

          

 

Erről: 

Bizottságok elnökei, tagjai 

értesülnek. 
 

 
Hubai Imre tájékoztatom a Közgyűlés tagjait és a jelenlévőket, hogy a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló törvény értelmében a bizottságok nem önkormányzati képviselő 

tagjainak esküt kell tenni. 

Kérem, hogy szíveskedjenek felállni és a nem közgyűlési képviselő tagok mondják utánam az 

eskü szövegét. 

 

Eskütétel (Keresztes Péter, Bagdi Sándorné, Sebestyén Ferenc, Ujvári Imre, dr. Bencze 

Miklós, Borbás Zsolt) 

 

Hubai Imre: A megválasztott bizottsági elnököknek, alelnököknek és tagoknak, mind a 

magam, mind a testület nevében gratulálok, munkájukhoz sok sikert kívánok. 

 

Megkérem a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság és az Ügyrendi Bizottság tagjait, hogy a 

következő napirendeket együttes ülésen tárgyalják meg. Erre az időre szünetet rendelek el. 

 

 

 
Szünet  
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8./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 2019. évi költségvetésének 

megállapításáról szóló 2/2019. (II.12.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság és az 

Ügyrendi Bizottság együttes ülésén. Érdeklődöm a Bizottságok elnökeitől az ülésen 

kialakított állásfoglalásról. 

 

Molnár Imre: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság és az 

Ügyrendi Bizottság együttes ülésen, mind a két bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztést, elfogadásra javasolja azt a közgyűlés számára. 

 
Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. 

 

Hubai Imre: Felhívom a közgyűlés figyelmét, hogy a rendelet-tervezet elfogadásához 

minősített többség szükséges. 
 
 

A Közgyűlés – minősített többséggel – 17 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi rendeletet 

alkotja: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

6/2019. (XI.15.) önkormányzati rendelete 

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 

2019. évi költségvetésének megállapításáról szóló 2/2019. (II. 12.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

 

 A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében 

meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés f.) 

pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, az Államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 

törvény 34. §-a, az államháztartási törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII.31.) Korm. 

rendelet 42. §-a alapján a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 2019. évi 

költségvetésének megállapításáról szóló 2/2019. (II.12.) önkormányzati rendeletét 

(továbbiakban: rendelet) az alábbiak szerint módosítja: 

 

1. § 

 

 

(1) A megyei közgyűlés a rendelet 2. § (1) bekezdésében megállapított  

 

 a) bevételi főösszegét 925.297.677 Ft-ra  

b) kiadási főösszegét  925.297.677 Ft-ra 

 

   módosítja. 
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(2) Az (1) bekezdésben megállapított 925.297.677 Ft bevételi főösszeg jogcímenkénti 

módosított előirányzatait az 1. és 2. sz. mellékletek tartalmazzák az alábbiak szerint: 

 

– Önkormányzatok működési támogatásai 261.645.010 Ft  

– Egyéb működési célú támogatások bevételei   369.866.501 Ft 

– Működési bevételek   11.033.042 Ft 

– Működési célú átvett pénzeszközök 3.212.500 Ft 

– Felhalmozási bevételek 2.735.279 Ft 

– Költségvetési maradvány igénybevétele 276.805.345 Ft 

 

 (3) Az (1) bekezdésben megállapított 925.297.677 Ft kiadási főösszeg feladatonkénti 

módosított előirányzatait az 1., 2. sz. mellékletek tartalmazzák az alábbiak szerint: 

   

–  személyi juttatások              275.913.558 Ft 

– munkaadót terhelő járulékok és szociális  

hozzájárulási adó 

                 54.495.130 Ft 

– dologi kiadások              529.090.441 Ft 

– egyéb működési célú kiadások                    16.060.189 Ft 

– felhalmozási kiadások               39.902.359 Ft 

– államháztartáson belüli megelőlegezések 

visszafizetése 

9.836.000 Ft 

 

 

2. § 

 

A Megyei Közgyűlés a rendelet  

- 1. sz. mellékletét jelen rendelet 1. sz. melléklete szerinti tartalommal, 

- 2. sz. mellékletét jelen rendelet 2. sz. melléklete szerinti tartalommal, 

- 6. sz. mellékletét jelen rendelet 3. sz. melléklete szerinti tartalommal 

 

módosítja, az eredeti rendelet mellékletei számozásának változatlanul hagyása mellett.  

 

3. § 

 

Ez a rendelet a kihirdetése napján lép hatályba és a hatályba lépést követő napon hatályát 

veszti. 
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9./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. 

évi fordulójához való csatlakozásra 

Előadó: Hubai Imre, a Megyei Közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság és az 

Ügyrendi Bizottság együttes ülésén. Érdeklődöm a Bizottságok elnökeitől az ülésen 

kialakított állásfoglalásról. 

 
Molnár Imre: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság és az 

Ügyrendi Bizottság együttes ülésen, mind a két bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztést, elfogadásra javasolja azt a közgyűlés számára. 

 
Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 
Dobos László: Örömömet szeretném kifejezni, hogy ismét csatlakozunk ehhez a pályázati 

rendszerhez. Volt olyan időszak, amikor ez nem volt jellemző a megyére, de úgy gondolom, 

hogy nekünk kutya kötelességünk, mint a megye vezetésének támogatnunk azokat a diákokat, 

akik a felsőoktatásban, vagy a középiskolai tanulmányaik során szükségét érzik annak, hogy 

anyagi támogatásban részesüljenek. Abszolút pozitív a dolog és csak elfogadásra tudom 

javasolni mindenki számára. 

 

Révi Attila: Köszönöm a szót, csatlakozom képviselő úr gondolataihoz. Örömömet szeretném 

kifejezni, hogy a megye is csatlakozik ehhez a pályázati lehetőséghez. Illetve egyben 

szeretném kérni, hogy a későbbiekben, lehetőségeink szerint vizsgáljuk meg annak az egy 

millió forintnak a megemelését, hiszen sok település önmaga több, nagyobb forrást tud 

biztosítani a pályázatokra, egy megyének szükséges lesz, hogy példát mutasson. A következő 

lehetőségnél kérem, hogy vizsgáljuk felül ezt az egy millió forintos támogatási keretösszeget. 

 

Hubai Imre: Köszönöm szépen, maximálisan támogatom. 

 
További észrevétel nem hangzik el. 

 

A Közgyűlés 17 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 
 

Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

50/2019. (XI.15.) számú határozata  

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. évi 

fordulójához való csatlakozásról 

 

1. A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjrendszer koncepcióját megismerte, elfogadja és ahhoz 2020. 

évtől csatlakozik. A Megyei Közgyűlés felhatalmazza a közgyűlés elnökét a melléklet 

szerinti megállapodás aláírására.  

Határidő: 2019. november 18. 

Felelős: Hubai Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
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2. A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés a 2020. évi megyei kiegészítő támogatás 

összegét, 1 millió Ft-ot a 2020. évi költségvetés terhére biztosítja.  

Határidő: 2020. február 28. 

Felelős: Rentzné Dr. Bezdán Edit megyei címzetes főjegyző 

 

3. A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 

Közgyűlés Ügyrendi Bizottságát bízza meg az évenkénti megyei rangsor 

összeállításával, a megyei kiegészítő támogatás elosztásával.  

Határidő: 2020. január 20. 

Felelős: Hubai Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

  Rentzné Dr. Bezdán Edit, megyei címzetes főjegyző 

  Az Ügyrendi Bizottság elnöke 

Lakatos István, a Térségfejlesztési és Külügyi Iroda vezetője 

 

 

Erről: 

1. Megyei Közgyűlés tisztségviselői, 

2. Rentzné Dr. Bezdán Edit, megyei címzetes főjegyző, 

3. Emberi Erőforrás Támogatáskezelő, 

értesülnek. 

 

 
Hubai Imre: Megkérdezem a Közgyűlés tagjait, hogy kíván-e valaki közérdekű bejelentést, 

felvetést előterjeszteni? 

 

Közérdekű bejelentés, felvetés nem hangzik el. 

 

 

Hubai Imre: Megállapítom, hogy a Közgyűlés mai feladatának eleget tett, munkáját 

befejezte. 

Bejelentem, hogy a következő ülést elfogadott munkatervünk szerint 2019. december 6-ra 

tervezem összehívni. 

Megköszönöm valamennyi közgyűlési tag, meghívott részvételét, az ülést 13.00 órakor 

berekesztem.   
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TARTALOM 

2019. november 15-i Közgyűlés döntései 

 

 

5/2019. (XI.15.)  

ÖR. sz. rendelete 

 

a Közgyűlés és szervei Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló, többször módosított 8/2014. 

(XII.17.) ÖR. sz. rendelete módosításáról 

 

MELLÉKLET 

6/2019. (XI.15.)  

ÖR. sz. rendelete 

 

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 2019. 

évi költségvetésének megállapításáról szóló 2/2019. (II. 

12.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

MELLÉKLET 

43/2019. (XI.15.) 

számú határozata 

 

a Megyei Közgyűlés 2019. november 15-i ülése 

napirendi pontjainak megállapításáról 

 

 

44/2019. (XI.15.) 

számú határozata  

 

a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság 2018. évi tevékenységéről 

 

MELLÉKLET 

45/2019. (XI.15.) 

számú határozata  

 

Jász-Nagykun-Szolnok megye lakosságának egészségi 

állapotáról, az egészségromlást kiváltó vélelmezett 

okokról és a szükséges tennivalókról a 2018. év adatai 

alapján 

MELLÉKLET 

46/2019. (IX.15.) 

számú határozata  

 

Jász-Nagykun-Szolnok megye 2018. évi és 2019. I. 

féléves munkaerő-piaci helyzetéről 

 

MELLÉKLET 

47/2019. (XI.15.) 

számú határozata  

 

Jász-Nagykun-Szolnok megye környezetállapot 

értékeléséről 

 

MELLÉKLET 

48/2019. (IX.15.) 

számú határozata  

 

a Jász-Nagykun-Szolnok megyében történt 

munkavédelmi ellenőrzések tapasztalatairól 

 

MELLÉKLET 

49/2019. (XI.15.) 

számú határozata 

 

a Megyei Közgyűlés bizottságai elnökeinek, 

alelnökeinek és tagjainak megválasztásáról 

 

 

50/2019. XI.15.)  

számú határozata 

 

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszer 2020. évi fordulójához való 

csatlakozásról 

 

 

 

Jegyzőkönyv mellékletei 

 

Jász-Nagykun-Szolnok megye 2018. évi és 2019. I. féléves munkaerő-piaci helyzetéről 

A Power Point előadás anyaga a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  ( Melléklet ) 

 

Jász-Nagykun-Szolnok megye lakosságának egészségi állapotáról, az egészségromlást 

kiváltó vélelmezett okokról és a szükséges tennivalókról a 2018. év adatai alapján  

A Power Point előadás anyaga a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  ( Melléklet ) 

http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/5_2019_11_15_or_mell_szmsz.pdf
http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/6_2019_11_15_or_melleklet_ei_mod.pdf
http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/01_np_katasztrofaved_2019_tajek.pdf
http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/45_2019_11_15_kh_mell_egeszseg_2018_tajek.pdf
http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/46_2019_11_15_kh_mell_munkaeropiac_2019_tajek-1.pdf
http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/47_2019_11_15_kh_mell_kornyezet_2019_tajek.pdf
http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/48_2019_11_15_kh_mell_munkaved_ell_2019_tajek.pdf
http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/jkv_mell_munkaero_piac_helyzete.pdf
http://www.jnszm.hu/wp-content/uploads/sites/4/2019/11/jkv_mell_egeszsegi_allapot.pdf

